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Sammanträde tisdagen den 19 juni 2018 kl. 17.30-19.20   
Folkets Husby, Edvard Griegsgången 16, Husby centrum 

 
 
Ledamöter 

 
Ersättare 

  

Elvir Kazinic (S), ordförande §§ 1-8,10-25 

Benjamin Dousa (M), vice ordförande  

§§ 1-25 

Kerstin Aggefors (S) §§ 1-8,10-25 

Staffan Svärd (S) §§ 1-25 

Martin Michel (MP) §§ 1-25 

Niklas Thorén (V) §§ 1-25 

Aleks Sakala (M) §§ 1-25 

Mats Rydelius (M) §§ 1-25 

Asi Rebbati (L) §§ 1-25 

Estanislao Mboro (S) §§ 1-25 

Kyllikki Iroegbu (S) §§ 1-25 

Tomas Beer (MP) §§ 1-25 

Ahmed Sharaf Abdi (V) §§ 1-25 

Basit Choudhury (M) §§ 1-25 

Jean-Robert Nino (M) §§ 6-25 

Sinan Tayeb (M) §§ 1-25 

Sofia Tahko (KD) §§ 1-25 

 

  

    

    
Tjänstgörande ersättare 

Estanislao Mboro (S) för Galina Monsalves-Leal (S) §§ 1- 25, Kylliki Iroegbu (S) 

Elvir Kazinic § 9, Ahmed Sharaf Abdi (V) för Kerstin Aggefors (S) § 9, Tomas Beer 

(MP) för Ahmet Music (MP) §§ 1-25, Basit Choudhury (M) för Tatjana Kovacic (M) 

§§ 1-25, Sinan Tayeb (M) för Kerstin Tufvesson (M) §§ 1-5, Jean-Robert Nino (M) för 

Kerstin Tufvesson (M) §§ 6-25.  

 Tjänstgörande ersättare 
 

    
Tjänstemän  Tjänstemän 
Slutet sammanträde §§ 1-5: Stadsdelsdirektör Ulla Thorslund, utredare Caroline Teir 

och nämndsekreterare Hans Peters.                                                                                                             
 

Öppet sammanträde §§ 6-25: stadsdelsdirektör Ulla Thorslund, ekonomichef Alex 

Baena, administrativ chef Johan Hernman, avdelningschef Ulrika Axelsson, 

avdelningschef Kim Lagerquist, avdelningschef Ingrid Brännström, utredare Caroline 

Teir och nämndsekreterare Hans Peters.    

 Stadsdelsdirektör Olle Johnselius, Verner Stadthagen, Ulrica Axelsson, Gunilla 

Davidsson, Kerstin Alnervik, Susanne Tengberg 

 
Personalföreträdare  

Öppet sammanträde §§ 6-25: Ritta Eddib (Kommunal). 

 Personalföreträdare 

 
Justerare och dag för justering  

 Annica Wahlter, SKTF, Riitta Eddib, Kommunal, Claes Palm, SACO, Anders 

Bengtsson, Lärarförbundet 

Ordförande Elvir Kazinic (S) och vice ordföranden Benjamin Dousa (M), 26 juni 

2018. Ledamot Staffan Svärd (S) justerar §9. 
 Utses att justera  

   

 

Sekreterare                              Ordförande, §§ 1-8, 10-25                Vice ordförande 

  

    
                                                                                 
Ledamot, §9                                                                                           

                                                                                            Paragrafer 1-25 antal blad 54 
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Protokoll fört vid Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 19 juni 2018 

Omedelbart justerade beslut 
  

Tid: Klockan 20:00  

 

Plats: Folkets Husby, Edvard Griegsgången 16, Husby centrum 

 
   
 

Närvarande: 

Se sida 1 

 

§§ 11, 11a och 12  

 

Justerat den 19 juni 2018  

 

 

 

Ordföranden Elvir Kazinic (S) 
 
 
 

Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) 
  
 
 

 

 Sekreterare 

   

   

   Paragrafnr      Antal blad  
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§ 1  
Val av justerare och godkännande av dagordning 
 
Beslut 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) och vice ordföranden Benjamin Dousa (M) 

fick i uppdrag att justera dagens protokoll. Under § 9, justerar ledamoten Staffan 

Svärd (S). Justeringen äger rum tisdag 26 juni 2018. 

 

Dagordningen godkändes och det noterades ett extra ärende, 11a. 
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den  

24 maj 2018 justerats den 31 maj 2018.    
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§ 3 
Redovisning av åtgärder med anledning av beslut från Inspektionen 
för vård och omsorg (IVO) 
 

Ärendet 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga. sekretess. 
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§ 4  
Yttrande till inspektionen för vård och omsorg (IVO) 
  

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga. Sekretess. 

Dnr 1.2.3-178-2018. 
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§ 5 
Anmälan av sociala delegationens protokoll 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  
 
Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 30 maj 2018.  

 
 
 
Ajournering 
Nämnden ajournerade sig från klockan 17.40 för allmänhetens frågestund. 

Sammanträdet återupptogs klockan 18.50.  
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§ 6 
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
 

Information från förvaltningen 

Stadsdelsdirektören Ulla Thorslund lämnade följande information till nämnden: 

 

 Information om förvaltningens olika sommarverksamheter på de 

olika stadsdelstorgen. 

 Medborgarkontoret i Husby öppnade den 15 juni. 

 Bänkarna på Husby torg behöver ses över och rustas upp. Detta ska 

påtalas till Trafikkontoret.  

 Stadsdelsdirektören önskade alla trevlig sommar och tackade för 

vårterminens arbete i nämnden och förvaltningen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

19 juni 2018 
 

Sida 9 

 

 

  

 

Frågor från nämnden 

 Aleks Sakala (M) tog upp frågan om behov av fartgupp för mopeder på 

gångstråk. Många kör fort. Förvaltningen svarade att man fått pengar för 

trygghetsskapande åtgärder. Det kan exempelvis handla om hinder av 

olika slag. Samråd sker med polisen och trafikkontoret. Vidare ska man 

se över städning och olaga bosättningar på Järvafältet. 

 Basit Choudhury (M) tog upp frågan om behovet av underhåll av 

förskolefastigheter i området. Förvaltningens svarade att det är SISABs 

ansvar och de arbetar med underhåll och renoveringar. 

 Tomas Beer (MP) tog upp frågan om att det borde införas parkvakter för 

att förhindra olovlig körning, parkering mm. Förvaltningen svarade att 

man noterar synpunkterna. 

 Benjamin Dousa (M) tog upp frågan om ”grabbig” stämning på 

fritidsgårdarna och att tjejer inte vågar vistas där. Förvaltningen svarade 

att man arbetar med jämställdhet och att förvaltningen anställt kvinnor på 

gårdarna. Man har också särskilda tjejkvällar. 

 Aleks Sakala (M) tog upp frågan om bilkörning på Akalla torg. Man 

borde bygga plintar som kan höjas och sänkas. Förvaltningen svarade att 

man tittar på den frågan, men att vissa fordon tex, utryckningsfordon 

måste kunna köra in på torget. 

 Tomas Beer (MP) tog upp frågan om ändrad förskoleorganisation inom 

stadsdelen. Förvaltningen svarade att resultatenheterna görs större, precis 

som i andra stadsdelar. Det ska inte påverka personal och barn på 

förskolorna. Samverkan sker med de fackliga organisationerna och en 

riskanalys ska tas fram. Förvaltningen återkommer med en rapport kring 

detta efter sommaren. 
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§ 7 
Månadsrapport till nämnden i juni 2018  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner denna månadsrapport. 

 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd redovisar ett beräknat underskott om 0,4 mnkr 

före resultatöverföringar och en budget i balans efter resultatöverföringar. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 8 juni 2018.  

Dnr 1.2.1.-327-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 8 a 
Fördelning av föreningsbidrag för naturstädning –Allmänna 
idrottsföreningen i Kista  
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beviljar bidrag till Allmänna idrottsföreningen i Kista 

med 5 000 kronor. 

2. Bidraget betalas ut efter det att förvaltningen kontrollerat och godkänt den 

utförda städningen. 
 

 
Ärendet 
Rinkeby-Kista Stadsdelsnämnden har under våren erbjudit föreningar möjlighet 

att ansöka om att delta i naturstädning sommaren 2018. Naturstädningen syftar 

till att engagera barn och ungdomar i den egna närmiljön och att stötta 

föreningslivet genom ekonomisk kompensation. Tolv ansökningar har inkommit 

till förvaltningen. Stadsdelsförvaltningen har handlagt ansökningarna utifrån 

framtagna riktlinjer. Förvaltningen föreslår att bevilja Allmänna 

idrottsföreningens i Kista ansökan med 5 000 kronor. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 juni 2018.  

Dnr 5.4.-280-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elivr Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) lämnade ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med det. 

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde de bägge förslagen mot varandra och fann 

att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  
 
Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för eget förslag enligt följande: 

 

1. Att ärendet återremitteras och att förvaltningen ges i uppdrag att återkomma 

med mer information om föreningarna samt tydligare redovisa hur 

uppföljningen kommer att genomföras 
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2. Att därutöver anföra följande 

 

I grund och botten tycker vi att det är en mycket bra idé att föreningar och 

engagerade ungdomar får chansen att finansiera sin verksamhet genom att städa 

närområdet. Viktig idrotts- och kulturverksamhet möjliggörs och ungdomarna 

blir dessutom exponerade för den skada nedskräpning kan göra på natur- och 

djurliv.  

 

Vi skulle vilja understryka hur viktigt det är att förvaltningen faktiskt 

säkerställer att det utpekade området i slutändan också är städat, men detta 

redovisas otillräckligt i ärendet. Vi kan också konstatera att handlingarna och 

informationen om respektive förening delvis är undermålig och vi politiker vet 

väldigt lite om de ansökande föreningarna.  
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§ 8 b 
Fördelning av föreningsbidrag för naturstädning- Akalla 4H  
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beviljar bidrag till Akalla 4H med 10 000 kronor. 

2. Bidraget betalas ut efter det att förvaltningen kontrollerat och godkänt den 

utförda städningen. 
 
Ärendet 
Stadsdelsnämnden har under våren erbjudit föreningar möjlighet att ansöka om 

att delta i naturstädning sommaren 2018. Naturstädningen syftar till att engagera 

barn och ungdomar i den egna närmiljön och att stötta föreningslivet genom 

ekonomisk kompensation. Tolv ansökningar har inkommit till förvaltningen. 

Stadsdelsförvaltningen har handlagt ansökningarna utifrån framtagna riktlinjer. 

Förvaltningen föreslår att bevilja Akalla 4H:s ansökan med 10 000 kronor. 
 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 juni 2018.  

Dnr 5.4.-279-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     
 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) lämnade ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med det. 

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde de bägge förslagen mot varandra och fann 

att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  
 
Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för eget förslag enligt följande: 

 

2. Att ärendet återremitteras och att förvaltningen ges i uppdrag att återkomma 

med mer information om föreningarna samt tydligare redovisa hur 

uppföljningen kommer att genomföras 

 

2.  Att därutöver anföra följande 

 

I grund och botten tycker vi att det är en mycket bra idé att föreningar och 

engagerade ungdomar får chansen att finansiera sin verksamhet genom att städa 

närområdet. Viktig idrotts- och kulturverksamhet möjliggörs och ungdomarna 
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blir dessutom exponerade för den skada nedskräpning kan göra på natur- och 

djurliv.  

 

Vi skulle vilja understryka hur viktigt det är att förvaltningen faktiskt 

säkerställer att det utpekade området i slutändan också är städat, men detta 

redovisas otillräckligt i ärendet. Vi kan också konstatera att handlingarna och 

informationen om respektive förening delvis är undermålig och vi politiker vet 

väldigt lite om de ansökande föreningarna.  
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§ 8 c 
Fördelning av föreningsbidrag för naturstädning- Heba kultur och 
utbildnings ideell förening  
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beviljar bidrag till Heba kultur och utbildnings ideell 

förening med 10 000 kronor. 

2. Bidraget betalas ut efter det att förvaltningen kontrollerat och godkänt den 

utförda städningen. 
 
Ärendet 
Rinkeby-Kista Stadsdelsnämnden har under våren erbjudit föreningar möjlighet 

att ansöka om att delta i naturstädning sommaren 2018. Naturstädningen syftar 

till att engagera barn och ungdomar i den egna närmiljön och att stötta 

föreningslivet genom ekonomisk kompensation. Tolv ansökningar har inkommit 

till förvaltningen. Stadsdelsförvaltningen har handlagt ansökningarna utifrån 

framtagna riktlinjer. Förvaltningen föreslår att bevilja Heba kultur och 

utbildnings ideell förenings ansökan med 10 000 kronor. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 juni 2018.  

Dnr 5.4.-290-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) lämnade ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med det. 

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde de bägge förslagen mot varandra och fann 

att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  
 
Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för eget förslag enligt följande: 

 

1. Att ärendet återremitteras och att förvaltningen ges i uppdrag att återkomma 

med mer information om föreningarna samt tydligare redovisa hur 

uppföljningen kommer att genomföras 

 

2.  Att därutöver anföra följande 
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I grund och botten tycker vi att det är en mycket bra idé att föreningar och 

engagerade ungdomar får chansen att finansiera sin verksamhet genom att städa 

närområdet. Viktig idrotts- och kulturverksamhet möjliggörs och ungdomarna 

blir dessutom exponerade för den skada nedskräpning kan göra på natur- och 

djurliv.  

 

Vi skulle vilja understryka hur viktigt det är att förvaltningen faktiskt 

säkerställer att det utpekade området i slutändan också är städat, men detta 

redovisas otillräckligt i ärendet. Vi kan också konstatera att handlingarna och 

informationen om respektive förening delvis är undermålig och vi politiker vet 

väldigt lite om de ansökande föreningarna.  
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§ 8 d 
Fördelning av föreningsbidrag för naturstädning – Jubba Valley 
Development  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår Jubba Valley Development Organisations ansökan. 

 
Ärendet 
Rinkeby-Kista Stadsdelsnämnden har under våren erbjudit föreningar möjlighet 

att ansöka om att delta i naturstädning sommaren 2018. Naturstädningen syftar 

till att engagera barn och ungdomar i den egna närmiljön och att stötta 

föreningslivet genom ekonomisk kompensation. Tolv ansökningar har inkommit 

till förvaltningen. Stadsdelsförvaltningen har handlagt ansökningarna utifrån 

framtagna riktlinjer. Förvaltningen föreslår att avslå Jubba Valley Development 

Organisations ansökan. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 juni 2018.  

Dnr 5.4.-295-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     
 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) lämnade ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med det. 

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde de bägge förslagen mot varandra och fann 

att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  
 
Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för eget förslag enligt följande: 

 

1. Att ärendet återremitteras och att förvaltningen ges i uppdrag att återkomma 

med mer information om föreningarna samt tydligare redovisa hur 

uppföljningen kommer att genomföras 

 

2.  Att därutöver anföra följande 

 

I grund och botten tycker vi att det är en mycket bra idé att föreningar och 

engagerade ungdomar får chansen att finansiera sin verksamhet genom att städa 

närområdet. Viktig idrotts- och kulturverksamhet möjliggörs och ungdomarna 
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blir dessutom exponerade för den skada nedskräpning kan göra på natur- och 

djurliv.  

 

Vi skulle vilja understryka hur viktigt det är att förvaltningen faktiskt 

säkerställer att det utpekade området i slutändan också är städat, men detta 

redovisas otillräckligt i ärendet. Vi kan också konstatera att handlingarna och 

informationen om respektive förening delvis är undermålig och vi politiker vet 

väldigt lite om de ansökande föreningarna.  
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§ 8 e 
Fördelning av föreningsbidrag naturstädning – Life organisation  
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beviljar bidrag till Life Organisation med 30 000 kronor. 

2. Bidraget betalas ut efter det att förvaltningen kontrollerat och godkänt den 

utförda städningen. 
 
Ärendet 
Stadsdelsnämnden har under våren erbjudit föreningar möjlighet att ansöka om 

att delta i naturstädning sommaren 2018. Naturstädningen syftar till att engagera 

barn och ungdomar i den egna närmiljön och att stötta föreningslivet genom 

ekonomisk kompensation. Tolv ansökningar har inkommit till förvaltningen. 

Stadsdelsförvaltningen har handlagt ansökningarna utifrån framtagna riktlinjer. 

Förvaltningen föreslår att bevilja Life Organisations ansökan med 30 000 

kronor. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 juni 2018.  

Dnr 5.4.-289-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     
 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) lämnade ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med det. 

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde de bägge förslagen mot varandra och fann 

att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  
 
Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för eget förslag enligt följande: 

 

1. Att ärendet återremitteras och att förvaltningen ges i uppdrag att återkomma 

med mer information om föreningarna samt tydligare redovisa hur 

uppföljningen kommer att genomföras 

 

2.  Att därutöver anföra följande 
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I grund och botten tycker vi att det är en mycket bra idé att föreningar och 

engagerade ungdomar får chansen att finansiera sin verksamhet genom att städa 

närområdet. Viktig idrotts- och kulturverksamhet möjliggörs och ungdomarna 

blir dessutom exponerade för den skada nedskräpning kan göra på natur- och 

djurliv.  

 

Vi skulle vilja understryka hur viktigt det är att förvaltningen faktiskt 

säkerställer att det utpekade området i slutändan också är städat, men detta 

redovisas otillräckligt i ärendet. Vi kan också konstatera att handlingarna och 

informationen om respektive förening delvis är undermålig och vi politiker vet 

väldigt lite om de ansökande föreningarna.  
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§ 8 f 
Fördelning av föreningsbidrag för naturstädning – Norra Järva 
Scoutkår  
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beviljar bidrag till Norra Järva Scoutkår med 20 000 

kronor. 

2. Bidraget betalas ut efter det att förvaltningen kontrollerat och godkänt den 

utförda städningen. 
 
Ärendet 
Stadsdelsnämnden har under våren erbjudit föreningar möjlighet att ansöka om 

att delta i naturstädning sommaren 2018. Naturstädningen syftar till att engagera 

barn och ungdomar i den egna närmiljön och att stötta föreningslivet genom 

ekonomisk kompensation. Tolv ansökningar har inkommit till förvaltningen. 

Stadsdelsförvaltningen har handlagt ansökningarna utifrån framtagna riktlinjer. 

Förvaltningen föreslår att bevilja Norra Järva Scoutkårs ansökan med 20 000 

kronor. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 juni 2018.  

Dnr 5.4.-254-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     
 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) lämnade ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med det. 

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde de bägge förslagen mot varandra och fann 

att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  
 
Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för eget förslag enligt följande: 

 

1. Att ärendet återremitteras och att förvaltningen ges i uppdrag att återkomma 

med mer information om föreningarna samt tydligare redovisa hur 

uppföljningen kommer att genomföras 

 

2.  Att därutöver anföra följande 
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I grund och botten tycker vi att det är en mycket bra idé att föreningar och 

engagerade ungdomar får chansen att finansiera sin verksamhet genom att städa 

närområdet. Viktig idrotts- och kulturverksamhet möjliggörs och ungdomarna 

blir dessutom exponerade för den skada nedskräpning kan göra på natur- och 

djurliv.  

 

Vi skulle vilja understryka hur viktigt det är att förvaltningen faktiskt 

säkerställer att det utpekade området i slutändan också är städat, men detta 

redovisas otillräckligt i ärendet. Vi kan också konstatera att handlingarna och 

informationen om respektive förening delvis är undermålig och vi politiker vet 

väldigt lite om de ansökande föreningarna.  
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§ 8 g 
Fördelning av föreningsbidrag för naturstädning – Soderen 
idrottsförening  
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beviljar bidrag till Soderen idrotts förening med 5 000 

kronor. 

2. Bidraget betalas ut efter det att förvaltningen kontrollerat och godkänt den 

utförda städningen. 

   
Ärendet 
Stadsdelsnämnden har under våren erbjudit föreningar möjlighet att ansöka om 

att delta i naturstädning sommaren 2018. Naturstädningen syftar till att engagera 

barn och ungdomar i den egna närmiljön och att stötta föreningslivet genom 

ekonomisk kompensation. Tolv ansökningar har inkommit till förvaltningen. 

Stadsdelsförvaltningen har handlagt ansökningarna utifrån framtagna riktlinjer. 

Förvaltningen föreslår att bevilja Soderen idrotts förenings ansökan med 5 000 

kronor. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 16 maj 2018.  

Dnr 5.4.-291-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) lämnade ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med det. 

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde de bägge förslagen mot varandra och fann 

att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  
 
Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för eget förslag enligt följande: 

 

1. Att ärendet återremitteras och att förvaltningen ges i uppdrag att 

återkomma med mer information om föreningarna samt tydligare redovisa 

hur uppföljningen kommer att genomföras 

 

2.  Att därutöver anföra följande 
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I grund och botten tycker vi att det är en mycket bra idé att föreningar och 

engagerade ungdomar får chansen att finansiera sin verksamhet genom att städa 

närområdet. Viktig idrotts- och kulturverksamhet möjliggörs och ungdomarna 

blir dessutom exponerade för den skada nedskräpning kan göra på natur- och 

djurliv.  

 

Vi skulle vilja understryka hur viktigt det är att förvaltningen faktiskt 

säkerställer att det utpekade området i slutändan också är städat, men detta 

redovisas otillräckligt i ärendet. Vi kan också konstatera att handlingarna och 

informationen om respektive förening delvis är undermålig och vi politiker vet 

väldigt lite om de ansökande föreningarna.  
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§ 8 h 
Fördelning av föreningsbidrag naturstädning – Somaliska 
hemspråk- och läxhjälpföreningen  
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beviljar bidrag till Somaliska hemspråk- och 

läxhjälpföreningen med 10 000 kronor. 

2. Bidraget betalas ut efter det att förvaltningen kontrollerat och godkänt den 

utförda städningen. 

 
Ärendet 
Stadsdelsnämnden har under våren erbjudit föreningar möjlighet att ansöka om    

att delta i naturstädning sommaren 2018. Naturstädningen syftar till att engagera 

barn och ungdomar i den egna närmiljön och att stötta föreningslivet genom 

ekonomisk kompensation. Tolv ansökningar har inkommit till förvaltningen. 

Stadsdelsförvaltningen har handlagt ansökningarna utifrån framtagna riktlinjer. 

Förvaltningen föreslår att bevilja Somaliska hemspråk- och läxhjälpföreningens 

ansökan med 10 000 kronor. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 juni 2018.  

Dnr 5.4.-271-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     
 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) lämnade ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med det. 

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde de bägge förslagen mot varandra och fann 

att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  
 
Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för eget förslag enligt följande: 

 

1. Att ärendet återremitteras och att förvaltningen ges i uppdrag att återkomma 

med mer information om föreningarna samt tydligare redovisa hur 

uppföljningen kommer att genomföras 

 

2.  Att därutöver anföra följande 
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I grund och botten tycker vi att det är en mycket bra idé att föreningar och 

engagerade ungdomar får chansen att finansiera sin verksamhet genom att städa 

närområdet. Viktig idrotts- och kulturverksamhet möjliggörs och ungdomarna 

blir dessutom exponerade för den skada nedskräpning kan göra på natur- och 

djurliv.  

 

Vi skulle vilja understryka hur viktigt det är att förvaltningen faktiskt 

säkerställer att det utpekade området i slutändan också är städat, men detta 

redovisas otillräckligt i ärendet. Vi kan också konstatera att handlingarna och 

informationen om respektive förening delvis är undermålig och vi politiker vet 

väldigt lite om de ansökande föreningarna.  
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§ 8 i 
Fördelning av föreningsbidrag naturstädning – Somaliska 
miljövänner  
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beviljar bidrag till Somaliska miljövänner med 10 000 

kronor. 

2. Bidraget betalas ut efter det att förvaltningen kontrollerat och godkänt den 

utförda städningen. 
 
Ärendet 
Stadsdelsnämnden har under våren erbjudit föreningar möjlighet att ansöka om 

att delta i naturstädning sommaren 2018. Naturstädningen syftar till att engagera 

barn och ungdomar i den egna närmiljön och att stötta föreningslivet genom 

ekonomisk kompensation. Tolv ansökningar har inkommit till förvaltningen. 

Stadsdelsförvaltningen har handlagt ansökningarna utifrån framtagna riktlinjer. 

Förvaltningen föreslår att bevilja Somaliska miljövänners ansökan med 10 000 

kronor. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 juni 2018.  

Dnr 5.4.-272-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     
 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) lämnade ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med det. 

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde de bägge förslagen mot varandra och fann 

att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  
 
Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för eget förslag enligt följande: 

 

1. Att ärendet återremitteras och att förvaltningen ges i uppdrag att återkomma 

med mer information om föreningarna samt tydligare redovisa hur 

uppföljningen kommer att genomföras 

 

2.  Att därutöver anföra följande 
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I grund och botten tycker vi att det är en mycket bra idé att föreningar och 

engagerade ungdomar får chansen att finansiera sin verksamhet genom att städa 

närområdet. Viktig idrotts- och kulturverksamhet möjliggörs och ungdomarna 

blir dessutom exponerade för den skada nedskräpning kan göra på natur- och 

djurliv.  

 

Vi skulle vilja understryka hur viktigt det är att förvaltningen faktiskt 

säkerställer att det utpekade området i slutändan också är städat, men detta 

redovisas otillräckligt i ärendet. Vi kan också konstatera att handlingarna och 

informationen om respektive förening delvis är undermålig och vi politiker vet 

väldigt lite om de ansökande föreningarna.  
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§ 8 j 
Fördelning av föreningsbidrag naturstädning – Vasalund Rinkeby  
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beviljar bidrag till Vasalund Rinkeby med 5 000 kronor. 

2. Bidraget betalas ut efter det att förvaltningen kontrollerat och godkänt den 

utförda städningen. 
 
Ärendet 
Stadsdelsnämnden har under våren erbjudit föreningar möjlighet att ansöka om 

att delta i naturstädning sommaren 2018. Naturstädningen syftar till att engagera 

barn och ungdomar i den egna närmiljön och att stötta föreningslivet genom 

ekonomisk kompensation. Tolv ansökningar har inkommit till förvaltningen. 

Stadsdelsförvaltningen har handlagt ansökningarna utifrån framtagna riktlinjer. 

Förvaltningen föreslår att bevilja Vasalund Rinkebys ansökan med 5 000 kronor. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 juni 2018.  

Dnr 5.4.-300-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     
 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) lämnade ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med det. 

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde de bägge förslagen mot varandra och fann 

att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  
 
Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för eget förslag enligt följande: 

 

1. Att ärendet återremitteras och att förvaltningen ges i uppdrag att återkomma 

med mer information om föreningarna samt tydligare redovisa hur 

uppföljningen kommer att genomföras 

 

2.  Att därutöver anföra följande 

 

I grund och botten tycker vi att det är en mycket bra idé att föreningar och 

engagerade ungdomar får chansen att finansiera sin verksamhet genom att städa 
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närområdet. Viktig idrotts- och kulturverksamhet möjliggörs och ungdomarna 

blir dessutom exponerade för den skada nedskräpning kan göra på natur- och 

djurliv.  

 

Vi skulle vilja understryka hur viktigt det är att förvaltningen faktiskt 

säkerställer att det utpekade området i slutändan också är städat, men detta 

redovisas otillräckligt i ärendet. Vi kan också konstatera att handlingarna och 

informationen om respektive förening delvis är undermålig och vi politiker vet 

väldigt lite om de ansökande föreningarna.  
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§  8 k 
Fördelning av föreningsbidrag naturstädning – Järva Somaliska 
ungdomar  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår Järva Somaliska ungdomars ansökan. 
 
Ärendet 
Stadsdelsnämnden har under våren erbjudit föreningar möjlighet att ansöka om 

att delta i naturstädning sommaren 2018. Naturstädningen syftar till att engagera 

barn och ungdomar i den egna närmiljön och att stötta föreningslivet genom 

ekonomisk kompensation. Tolv ansökningar har inkommit till förvaltningen. 

Stadsdelsförvaltningen har handlagt ansökningarna utifrån framtagna riktlinjer. 

Förvaltningen föreslår att avslå Järva Somaliska ungdomars ansökan. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 juni 2018.  

Dnr 5.4.-329-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) lämnade ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med det. 

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde de bägge förslagen mot varandra och fann 

att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  
 
Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för eget förslag enligt följande: 

 

1. Att ärendet återremitteras och att förvaltningen ges i uppdrag att återkomma 

med mer information om föreningarna samt tydligare redovisa hur 

uppföljningen kommer att genomföras 

 

2.  Att därutöver anföra följande 

 

I grund och botten tycker vi att det är en mycket bra idé att föreningar och 

engagerade ungdomar får chansen att finansiera sin verksamhet genom att städa 

närområdet. Viktig idrotts- och kulturverksamhet möjliggörs och ungdomarna 
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blir dessutom exponerade för den skada nedskräpning kan göra på natur- och 

djurliv.  

 

Vi skulle vilja understryka hur viktigt det är att förvaltningen faktiskt 

säkerställer att det utpekade området i slutändan också är städat, men detta 

redovisas otillräckligt i ärendet. Vi kan också konstatera att handlingarna och 

informationen om respektive förening delvis är undermålig och vi politiker vet 

väldigt lite om de ansökande föreningarna.  
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§  8 l 
Fördelning av föreningsbidrag naturstädning – Somalian Peace & 
environment Organisation  
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beviljar bidrag till Somalian Peace & Environment 

Organisation med 20 000 kronor. 

2. Bidraget betalas ut efter det att förvaltningen kontrollerat och godkänt den 

utförda städningen. 

 
Ärendet 
Stadsdelsnämnden har under våren erbjudit föreningar möjlighet att ansöka om 

att delta i naturstädning sommaren 2018. Naturstädningen syftar till att engagera 

barn och ungdomar i den egna närmiljön och att stötta föreningslivet genom 

ekonomisk kompensation. Tolv ansökningar har inkommit till förvaltningen. 

Stadsdelsförvaltningen har handlagt ansökningarna utifrån framtagna riktlinjer. 

Förvaltningen föreslår att bevilja Somalian Peace & Environment Organisations 

ansökan med 20 000 kronor. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 juni 2018.  

Dnr 5.4.-305-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) lämnade ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med det. 

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde de bägge förslagen mot varandra och fann 

att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  
 
Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl. (M) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för eget förslag enligt följande: 

 

1. Att ärendet återremitteras och att förvaltningen ges i uppdrag att återkomma 

med mer information om föreningarna samt tydligare redovisa hur 

uppföljningen kommer att genomföras 

 

2.  Att därutöver anföra följande 
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I grund och botten tycker vi att det är en mycket bra idé att föreningar och 

engagerade ungdomar får chansen att finansiera sin verksamhet genom att städa 

närområdet. Viktig idrotts- och kulturverksamhet möjliggörs och ungdomarna 

blir dessutom exponerade för den skada nedskräpning kan göra på natur- och 

djurliv.  

 

Vi skulle vilja understryka hur viktigt det är att förvaltningen faktiskt 

säkerställer att det utpekade området i slutändan också är städat, men detta 

redovisas otillräckligt i ärendet. Vi kan också konstatera att handlingarna och 

informationen om respektive förening delvis är undermålig och vi politiker vet 

väldigt lite om de ansökande föreningarna.  
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§ 9 
Idébaserat offentligt partnerskap (IOP) med Rinkeby Folkets Hus 
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner att överenskommelse tecknas om idéburet 

offentligt partnerskap (IOP) med Rinkeby Folkets Hus. 

2. Stadsdelsnämnden ger stadsdelsdirektören i uppdrag att teckna 

överenskommelsen. 

 

Ärendet  
Rinkeby Folkets Hus har ansökt om att ingå ett IOP med stadsdelsnämnden. I 

sin ansökan beskriver Rinkeby Folkets Hus att de strävar efter att vara en trygg 

samlingspunkt för boende i stadsdelen och vill bland annat bidra till att 

rekryteringen till kriminella grupper minskar. Rinkeby Folkets Hus föreslår ett 

IOP som ska omfatta tre delar: verksamhet för unga vuxna 19-25 år, en 

mötesplats för föräldrar och demokratiutveckling med fokus på digitalisering.  

 

Stadsdelsförvaltningen är positiv till ett samarbete med Rinkeby Folkets Hus 

inom de verksamhetsområden som ansökan omfattar. Förvaltningen föreslår att 

stadsdelsnämnden godkänner att en överenskommelse om IOP tecknas med 

Rinkeby Folkets Hus och att stadsdelsdirektören får i uppdrag att teckna 

överenskommelsen.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 7 juni 2018.  

Dnr 1.2.5.-258-2018 

 

Förslag till beslut  
Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i 

enlighet med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  

 

Jäv 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) och Kerstin Aggefors (S) anmälde jäv och deltog 

ej i beslutet. 
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§ 10 
Idébaserat offentligt partnerskap med Somaliska medieföreningen 
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner att överenskommelse tecknas om idéburet 

offentligt partnerskap (IOP) med Somaliska medieföreningen. 

2. Stadsdelsnämnden ger stadsdelsdirektören i uppdrag att teckna 

överenskommelsen. 

 

Ärendet  
Somaliska mediaföreningen har inkommit med en ansökan om IOP med 

stadsdelsnämnden. Föreningen föreslår en verksamhet under namnet Här och nu. 

Syftet är att verka för ökad integration och att motverka isolering och 

utanförskap för kvinnor med invandrar-bakgrund i Rinkeby, Husby och Akalla. 

Stadsdelsförvaltningen är positiv till den verksamhet som Somaliska 

mediaföreningen föreslår. Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden 

godkänner att en överenskommelse om IOP tecknas med Somaliska 

mediaföreningen och att stadsdelsdirektören får i uppdrag att teckna 

överenskommelsen.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 7 juni 2018.  

Dnr 1.2.5.-360-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 11 
Revidering av delegationsordningen 
 
Beslut 
1. Stadsdelsnämnden uppdrar enligt 7 kap. 5 § kommunallagen till 

förvaltningschefen (stadsdelsdirektören) att, med de begränsningar som 

anges i 6 kap. 39 §, besluta på nämndens vägnar i de ärendegrupper som 

anges i den bilagda delegationsordningen. 

2. Nämnden överlåter enligt 7 kap 6 § kommunallagen till stadsdelsdirektören 

att i sin tur, genom vidaredelegering, uppdra åt en annan anställd inom 

kommunen att besluta i samma ärendegrupper. 

3. Stadsdelsnämnden godkänner revidering av delegationsordningen i enlighet 

med förvaltningens förslag. 

4. Omedelbar justering.  

 

Ärendet  
Stadsdelsförvaltningen ser kontinuerligt över nämndens delegationsordning. 

Bakgrunden till nuvarande revidering är synpunkter från revisionen, ändrad 

kommunallag, ny dataskyddsförordning och förändrad organisation.  

 

Förvaltningen föreslår att nämnden på nytt beslutar att uppdra åt 

stadsdelsdirektören att på stadsdelsnämndens vägnar besluta i de ärendegrupper 

som anges i den reviderade delegationsordningen samt att överlåta åt direktören 

att vidaredelegera beslutanderätten i samma ärendegrupper. Den reviderade 

delegationsordningen föreslås gälla från och med den 1 juli 2018.  
 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 1 juni 2018.  

Dnr 1.1.-201-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

 

 

 

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

19 juni 2018 
 

Sida 38 

 

 

  

 
§ 11a 
Förordnande av och delegation till ledamöter i stadsdelsnämnden 
2018 
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden förordnar vice ordförande Benjamin Dousa (M) samt 

Kerstin Aggefors (S), Staffan Svärd (S) och Kerstin Thufvesson (M) – 

ledamöter i nämnden och i sociala delegationen – med rätt att under 2018 

besluta om 

 omedelbart omhändertagande enligt 6 § LVU 

 var och hur vården ska ordnas enligt 11 § 1 och 2 st. LVU 

 tillfälligt flyttningsförbud enligt 27 § LVU 

 begäran om biträde av Polismyndigheten och för att genomföra beslut  om vård 

eller omhändertagande enligt 43 § 2 punkten LVU 

 omedelbart omhändertagande enligt 13 § LVM. 

2. Stadsdelsnämnden uppdrar, enligt 6 kapitlet 39 § kommunallagen, åt 

nämndens ordförande Elvir Kazinic (S) och vice ordförande Benjamin 

Dousa (M) samt ledamöterna Kerstin Aggefors (S), Staffan Svärd (S) och 

Kerstin Thufvesson (M) att fatta beslut i ärenden enligt 14 § andra stycket 

lag (1990:52) med särskilda bestämmelser om vård av unga (LVU), som är 

så brådskande att nämndens avgörande inte kan avvaktas.  

3. Stadsdelsnämnden delegerar till nämndens ordförande Elvir Kazinic (S) och 

vice ordförande Benjamin Dousa (M) samt till Kerstin Aggefors (S), Staffan 

Svärd (S) och Kerstin Thufvesson (M)  – ledamöter i nämnden och i sociala 

delegationen – rätten att under 2018 besluta om 

 upphörande av omedelbart omhändertagande enligt 9 § LVU 

 upphörande av tillfälligt flyttningsförbud enligt 30 § LVU. 

4. Omedelbar justering 

 

Ärendet  
Enligt lag har stadsdelsnämndens ordförande rätt att fatta vissa brådskande 

beslut i enskilda ärenden. Stadsdelsnämnden kan även ge andra ledamöter den 

rätten genom förordnande. Nämnden föreslås förordna vice ordförande 

Benjamin Dousa (M), Kerstin Aggefors (S), Staffan Svärd (S) och Kerstin 

Thufvesson (M) – ledamöter i nämnden och i sociala delegationen – att fatta 

vissa brådskande beslut enligt lagen med särskilda bestämmelser om vård av 

unga (LVU) samt lagen om vård av missbrukare i vissa fall (LVM).  Av 

rättssäkerhetsskäl bör nämnden även delegera rätten att besluta i vissa andra 

brådskande ärendetyper till nämndens ordförande, vice ordförande och samma 

ledamöter.  
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Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 19 juni 2018.  

Dnr 1.1.-339-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 12 
Alkoholservering för Resturang Injera 
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beslutar att Stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan från 

Injera Restaurang AB om serveringstillstånd för spritdrycker, vin, starköl 

och andra jästa alkoholdrycker i enlighet med vad som redovisas i ärendet.  

2. Omedelbar justering. 

 

 

Ärendet  
Injera Restaurang AB ansöker om tillstånd för stadigvarande alkoholservering 

för allmänheten dagligen i restaurangen, kl. 11.00 – 01.00 och i uteserveringen 

11.00 – 01.00. 

 

Restaurang Injera ligger i Kista industriområde på Haukadalsgatan 12. Inga 

bostadshus finns i närheten och det omedelbara området vid restaurangen är inte 

en vistelsearena för ungdomar. Under förutsättning att lagstadgade 

ordningsföreskrifter och åldersgränser för servering/försäljning av alkohol, 

tobak och spel följs bedömer förvaltningen att inga olägenheter bör uppstå. 

Förvaltningen föreslår att Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd tillstyrker ansökan om 

serveringstillstånd. Förvaltningen föreslår även att ägare och personal genomgår 

en utbildning i ansvarsfull alkoholservering.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 31 maj 2018.  

Dnr 1.5.2.-273-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 13  
Överflyttning av förskoleverksamhet Ängen, Rinkebysvägen 20b, 
inom Klöverns förskolor 
 

Beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar att förskoleverksamheten vid Ängens förskola, 

Rinkebysvängen 20b överflyttas till Svängens förskola, Rinkebysvängen 20a. 

 

Ärendet  
Förskolan Ängen, Rinkebysvängen 20b i Rinkeby, inom Klöverns förskoleenhet, 

omfattar tre avdelningar. Förvaltningen har haft en löpande dialog med 

fastighetsägaren om förutsättningarna för att fortsätta bedriva verksamhet i 

fastigheten och kommit fram till att det inte är möjligt. Fastighetsägaren kommer 

därför att riva byggnaden så fort den är tom. 

 

Verksamheten kommer till hösten att ha 13 barn. Planeringen är att hela 

barngruppen flyttar tillsammans med befintlig personal till en tom avdelning på 

förskolan Svängen, Rinkebysvängen 20a. Redan idag samarbetar förskolorna; 

barnen går dagligen tillsammans med personal över till Svängen vid stängning 

16.30. Barngrupp och arbetslag hålls samman. Förutom byte av lokaler får 

överflyttningen i övrigt inte några konsekvenser för berörd personal. Efter 

sammanslagningen kommer 48 barn vara inskrivna på förskolan Svängen, 

förskolan har kapacitet att ta emot 64 barn. 

 

Föräldrarna på förskolan Ängen har fått information om förändringen på ett 

föräldramöte den 4 juni. Föräldrar på mottagande förskola har därefter fått 

skriftlig information av förskolechef. Förvaltningens bedömning är att behovet 

av förskoleplatser i Rinkeby väl kan tillgodoses och att barn kan få plats vid 

önskad tidpunkt.  

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 29 maj 2018.  

Dnr 2.6.-257-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  

 

 

 

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

19 juni 2018 
 

Sida 42 

 

 

  

§ 14  
Yttrande över revisorernas årsrapport för Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd 
 

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet  
Revisionen har undersökt i vilken utsträckning nämnden uppfyllt verksamhetens 

ändamålsenlighet och ekonomi, intern kontroll samt bokslut och räkenskaper. 

Från ekonomisk synpunkt bedöms Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd ha bedrivit 

verksamheten på ett tillfredsställande sätt. Det verksamhetsmässiga resultatet 

anses inte vara helt förenligt med kommunfullmäktiges mål, eftersom 

inriktningsmålet om ett demokratiskt hållbart Stockholm endast delvis uppfylls. 

Vad gäller momshantering har avvikelser framkommit vid leasing. I 

aktgranskning framkommer att nämnden inte följer stadens anvisningar för 

felaktiga utbetalningar (FUT) av försörjningsstöd. Uppföljningen av 

delegationsbeslut utifrån delegationsordningen anses inte vara helt tillräcklig. 

Nämndens rutiner för tilldelning av behörigheter i Paraplysystemet omfattar inte 

hantering av behörigheter vid längre tids frånvaro. Vidare behöver kontrollen 

över återsökningar av bidrag för ensamkommande barn säkerställas.  

 

Förvaltningen har tagit hänsyn till revisorernas synpunkter och vidtagit åtgärder 

för momshantering, FUT, uppföljning av delegationsbeslut, behörigheter i 

Paraplysystemet och processen för periodisering av statliga ersättningar för 

ensamkommande barn.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 1 juni 2018.  

Dnr 1.2.1.-177-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 15  
Fossilbränslefri organisation 2020 
 

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat rapporten Fossilbränslefri organisation 2030. 

Rapporten består av flera åtgärdsförslag för att nå målet om att staden ska vara 

en fossilbränslefri organisation 2030. Förslagen är uppdelade i tolv grupper och 

majoriteten av dessa är upphandlingsrelaterade.  

 

Förvaltningen ser positivt på att rapporten tagits fram. Förvaltningen upphandlar 

inom flera av områdena som remissen berör. Åtgärden om kompletterande 

utbildning, kompetensutveckling, samverkan och ökat stöd till upphandlare i 

staden välkomnas. God kompetens om klimatkrav i upphandling bedömer 

förvaltning vara den åtgärd som har störst betydelse för att målet om 

fossilbränslefri organisation ska nås till 2030. Därefter anser förvaltningen att 

god och tydlig förankring, styrning och kommunikation kan skynda på 

genomförandet av förslagen och åtgärderna. De konsekvenser som förvaltningen 

ser att åtgärderna kan medföra är exempelvis merkostnader. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 31 maj 2018.  

Dnr 1.5.1.-277-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 16  
Redovisning av en pilotstudie av Järva ungdomsmottagnings 
gruppverksamhet för unga kvinnor som utsatts för sexuellt våld 
 

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till handlingarna. 

 

Ärendet  
Järva ungdomsmottagning startade ”NOOR projekt” 2002, grupper för unga som 

varit utsatta för sexuellt våld/tvång. Projektet permanentades och Järva 

ungdomsmottagning har haft en eller två grupper varje år. Grupperna har bestått 

av högst 6 unga i åldern 15-22 år som har träffats 12x2 timmar. Syftet har varit 

att sätta våldet och dess konsekvenser i fokus och deltagarna har fått möjlighet 

att bearbeta sina upplevelser för att kunna gå vidare i sina liv. Våldtäkten ska 

inte ha skett inom familjen och det ska ha gått en tid sedan övergreppet (alltså 

inte i den akuta fasen). Unga har rekryterats  framförallt via 

ungdomsmottagningar i hela Stockholms stad. Under 2013 och 2014 samlade 

forskare från Mälardalens högskola in material före, under och efter gruppen. 

Sammanlagt berördes 15 unga kvinnor som fick svara på frågor kring sitt 

mående före gruppstart, direkt i samband med avslut och sedan minst ett halvår 

efter avslutad grupp. 82% av gruppdeltagarna bedömdes före gruppstart lida av 

posttraumatiskt stress (PTSD). Samtliga 15 deltagare rapporterade lägre symtom 

på PTSD ett år efter att de började i gruppen. Fem av kvinnorna fick då inte 

längre diagnosen PTSD.Både gruppdeltagare och gruppledare är relativt överens 

om att grupp fungerat bra för de flesta men för ett par av kvinnorna var det inte 

rätt insats. 

 

Enligt forskarna har gruppen gett deltagarna följande: 

1. Gjort våldet talbart 

2. Bekräftat att de varit utsatta för en våldtäkt; giltiggjort våldet 

3. Att de inte längre är ensamma 

4. Fått möjlighet att uttrycka känslor kopplade till övergreppet 

5. Att de fått bekräftelse av de andra deltagarna samt gruppledarna 

6. Fått möjlighet att utveckla tillit 

7. Att i en trygg miljö fått möjlighet närma sig sitt trauma 

8. Fått möjlighet att träna egna färdigheter, t.ex. när det handlar om att känna 

sina egna gränser 

 

Slutsatsen från forskarna var att det var en lovande insats för unga kvinnor som 

utsatts för sexuellt våld som verkar vara traumabearbetande utan att vara 

formulerad som det. Det som behöver förbättras är rekryteringen till gruppen så 

att de som inte passar i grupp får sin bearbetning individuellt. Det som står klart 

är att gruppen var mycket viktig och verksam för deltagarna och att de mår 
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bättre efter avslutad grupp. De kvinnor som hade särskilt hög ohälsa vid start var 

de som rapporterade störst förbättring! 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 31 maj 2018.  

Dnr 1.2.1.-286-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 17  
Anmälan av förskoleundersökningen 2018 
 

Beslut 

1. Nämnden godkänner förvaltningens anmälan av förskoleundersökningen. 

2. Förvaltningen får uppdrag att analysera resultaten från undersökningen samt 

att ta fram handlingsplaner för de förskolor som ligger under 

kommunalfullmäktiges mål för andel nöjda föräldrar. 

 

 

Ärendet  
Vårdnadshavare till barn i förvaltningens förskolor är generellt mindre nöjda 

med verksamheten jämfört med förskoleundersökningen 2017. Index för andel 

nöjda föräldrar ligger något under stadens medelvärde och når inte 

kommunfullmäktiges mål. Resultatet har förbättrats på ett antal delfrågor inom 

tre frågeområden. För att öka andelen nöjda föräldrar föreslår förvaltningen att 

en analys av resultaten görs och handlingsplaner tas fram av de förskolor som 

inte nått kommunfullmäktiges mål för andel nöjda föräldrar. Förvaltningen 

föreslås återkomma med handlingsplaner och analys till nämndens sammanträde 

i oktober. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 21 maj 2018.  

Dnr 4.3.-283-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 18 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter 
 
Inkommen skrivelse 
Inga inkomna skrivelser fanns att anmäla. 
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§ 19 
Postlista 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 
Ärendet  
Anmälan av postlista från och med den 24 maj till och med den 19 juni 2018. 
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§ 20 
Uppdragslista 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna  

 

Ärendet  
Stadsdelsnämndens uppdragslista till förvaltningen från den 9 juni 2018. 
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§ 21 
Konferenser och utbildningar 
 

Inga inkomna inbjudningar fanns att anmäla 
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§ 22 
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 8 maj 2018. 
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§ 23 
Protokoll från funktionshinderrådets sammanträde 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna 

 

Ärendet  

Anmälan av protokoll från nämndens råd för funktionshinderfrågors 

sammanträde den 9 maj 2018. 
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§ 24 
Anmälan av delegationsbeslut 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Inga beslut hade anmälts. 
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§ 25 
Inkomna rapporter, protokollsutdrag m.m. 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Skrivelser och rapporter med mera som är inkomna eller upprättade inom 

stadsdelsförvaltningen. 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 


